

KENYATAAN SEBUTHARGA

BIL.	BUTIR-BUTIR SEBUTHARGA	KELAYAKAN PENYEBUTHARGA	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT SEBUTHARGA DAN TAPAK	TARIKH DAN WAKTU DOKUMEN DI EDAR	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1.	<p>KERJA-KERJA MENAIKTARAF GELANGGANG PETANQUE TERBUKA KEPADA GELANGGANG PETANQUE BERBUMBUNG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI POLITEKNIK KOTA KINABALU</p> <p>PKK/PENT(S)11/2025</p>	<ul style="list-style-type: none"> CIDB (SPKK) Gred G2 CIDB (PPK) Gred G2 Kategori CE21, B04 dan E11 Lesen Orang Kompeten PW4 yg berdaftar dengan ST / ECoS Sijil Taraf Bumiputera (PKK) <p>ATAU</p> <ul style="list-style-type: none"> CIDB (PPK) – Gred G2 PUKONSA Kelas E (Tajuk I, Tajuk kecil 1, dan Tajuk II Tajuk Kecil 2a dan Tajuk VII Tajuk kecil 1) Lesen Orang Kompeten PW4 yg berdaftar dengan ST / ECoS Sijil Pengiktirafan Status Perniagaan Anak Negeri Sabah (KKTP) 	<p>Tempat Berkumpul:</p> <p>Bilik Mesyuarat Unit Pembangunan dan Senggaraan Politeknik Kota Kinabalu, Sabah</p> <p>Tarikh : 17hb April 2025 (Khamis) Masa : 2.30 Petang</p> <p>Kehadiran ke Taklimat dan Lawatan Tapak adalah diwajibkan</p> <p>Pegawai untuk dihubungi :- Pn. Marnie Norhasim / En. Mahat Jusimin No. Tel: 088-401 892</p>	<p>Tarikh Diedar:</p> <p>17hb April 2025 (Khamis)</p> <p>Waktu :- Selepas Lawatan Tapak</p>	<p>Tarikh Tutup:</p> <p>24hb April 2025 (Khamis)</p> <p>Waktu: 12.00 t/hari</p> <p>DOKUMEN DIEDAR SECARA PERCUMA (Sila bawa Pen-Drive bagi pengambilan dokumen sebutharga)</p>

Nota :

- Dokumen Sebutharga akan dikeluarkan kepada **PENAMA PEMILIK DALAM SIJIL SAHAJA**. Selain itu, kontraktor hendaklah membawa **SATU SET ASAL DAN SALINAN PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR, SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN DAN SIJIL TARAF BUMIPUTRA DARI LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN MALAYSIA (LPIPM/CIDB/SIJIL PUSAT PENDAFTARAN KONTRAKTOR KERJA, BEKALAN DAN PERKHIDMATAN NEGERI SABAH (PUKONSA)** yang masih sah tempoh sahlaku sekurang-kurangnya 90 hari dari tarikh tutup tawaran.
- Setiap dokumen Sebut Harga hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bersaiz A3 atau A4 dan **WAJIB** menulis di sudut atas kiri muka hadapan sampul surat tersebut dengan nombor Sebutharga.
- Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul Surat berlakri ke dalam Peti Tawaran di :-
**UNIT PEROLEHAN, ARAS 4, BANGUNAN CORE A,
POLITEKNIK KOTA KINABALU, NO.4, JALAN POLITEKNIK, KKIP BARAT,
KOTA KINABALU INDUSTRIAL PARK,
88460 KOTA KINABALU, SABAH**
- Dokumen Sebutharga yang lewat diterima dan tidak lengkap **tidak akan dipertimbangkan**.
- Kerajaan adalah tidak terikat menerima Sebut Harga terendah atau mana-mana Sebut Harga.

ABDUL RAZAK MOHD DAIM
Timbalan Pengarah
Politeknik Kota Kinabalu
Sabah

Tarikh Iklan : 11 April 2025